
Sprawozdanie z działalności Komisji nr 1 ds. Samorządu za 2020 rok 

W okresie sprawozdawczym odbyło się 9 posiedzeń Komisji (29.01., 11.05., 17.06., 19.08., 
21.09., 14.10., 5.11., 18.11., 9.12.), w tym cztery w zdalnym trybie obradowania, obejmujące 
jedno posiedzenie wspólne z pozostałymi stałymi  komisjami Rady Miejskiej. 

W 2020 roku rozpatrywano sprawy bieżące i wnoszone, a przypisane Komisji merytorycznie: 

A. analiza i opiniowanie zmian w statutach i regulaminach jednostek, które tego wymagają 
– w 2020 roku omawiano zmiany w statucie Centrum Usług Wspólnych, Miejskiego 
Ośrodka Sportu i Rekreacji, Zakładu Usług Komunalnych, Muzeum w Mikołowie  
(w organizacji). Zajmowano się również sprawą przekazania skargi Prokuratora do 
Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Gliwicach w związku ze statutami Sołectw, 
omawiano odpowiedź na skargę kasacyjną Prokuratora w sprawie dotyczącej Statutu 
Sołectwa Paniowy, omawiano sprawę wniesienia skargi kasacyjnej do Naczelnego Sądu 
Administracyjnego od wyroku w temacie statutu Sołectwa Borowa Wieś.  

B. opiniowanie spraw związanych ze zmianami nazw ulic, placów itp. – w 2020 roku 
opiniowano nadanie nazwy ulicy np. Miętowej, Lisów, Wilków, Zajęcy, Niedźwiedzi  
i Wiewiórek w Mikołowie. Poruszono temat upamiętnienia Tadeusza Rosy i Samuela 
Hermanna Stauba. 

C. analiza informacji o działalności jednostek pomocniczych – systematycznie analizowano 
protokoły z zebrań wiejskich, protokoły z posiedzeń Rad Sołeckich i Rady Dzielnicy 
Kamionka i często na ich podstawie formułowano wnioski komisji, czy kierowano 
dodatkowe pytania do Burmistrza w sprawach ważnych dla mieszkańców Sołectw  
i Dzielnicy. Przykładowo Komisja wnioskowała w sprawie połączenia osiedla Sielanka  
z ul. Jesionową, w sprawie odprowadzanie wód opadowych i roztopowych z osiedla 
Sielanka i Siedlisko czy uregulowania potoku Żabnica.  

D. utrzymywanie bieżącego kontaktu z przedstawicielami jednostek pomocniczych  
– planowany na 2020 rok harmonogram wizyt w sołectwach uległ zdezaktualizowaniu  
w związku z epidemią koronawirusa. Zgodnie z planem doszło jedynie do marcowego 
spotkania z przedstawicielami dzielnicy Kamionka. Przewodnicząca Komisji pozostawała 
w stałym kontakcie telefonicznym z Sołtysami.   

E. analiza informacji o stanie bezpieczeństwa w mieście – we wrześniu 2020 roku tematem 
wiodącym obrad Komisji było bezpieczeństwo w kontekście nasilających się ataków 
agresji i wandalizmu. Poruszono również problem quadów, które rozjeżdżają zarówno 
Dolinę Jamny, jak i tereny zielone w okolicy Rusinowa. W obradach na zaproszenie 
Przewodniczącej Komisji udział wzięli komendant Straży Miejskiej w Mikołowie, 
komendant Komendy Powiatowej Policji w Mikołowie oraz zastępca naczelnika Wydziału 
Prewencji Komendy Powiatowej Policji w Mikołowie.  

Podczas posiedzenia wspólnego z pozostałymi Komisjami stałymi Rady Miejskiej zajmowano 
się Strategią Gminy Mikołów na lata 2021-2030.  

Omówiono i zaopiniowano wykonanie budżetu miasta Mikołów za 2019 rok w działach  
i rozdziałach przypisanych Komisji. 

Przyjęto plan pracy Komisji na 2021 rok. 
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